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Prayer Walk at CLS at ADVENT  2011.             Anna Saether.
A.

Advents Hymn no.    

Anna: a few words about Advent and information about he Prayer Walk.                            
Advent Hymn no. 

Pray for each one of us as we start on our prayer walk.

B.

Video: O Come, O Come, Emmanuel! http://www.youtube.com/watch?v=YOAtLJeV7yk
(song / music video  --  the Promised Messiah)

C.     PRAYER WALK.
              CLS Chapel:

Station 3                    Station 4                     Station 5
(Jesse Tree)            (Nativity scene)          (Prayer Corner 1)        

                            ----------------------------------- 

(Piano)                                                              Station 6   

                                 XXXXXXXXX             (Prayer Corner 2)

                  (chairs)     XXXXXXXXX

Station 2                  XXXXXXXXX                   Station 7   

(Judgement, repentence)                            (Second coming)                                            

Station 1

                                          Station 8  

(Prophesies)                                                 (Praise the Lord!)                                     

STATION  1:   第一站
Poster in the shape of a (lit) candle.     Self-made Schripture Scroll.(捲軸)
Devotional reading靈修小品(: Advent booklet  ”Amen. Come, Lord Jesus”.阿們!主耶穌啊，我願祢來!
Candles 蠟燭 -- illustrate the ”the Light --  brighter and brighter …”  


Text on POSTER:海報內容
Rom 1:2,    
羅馬書1:2-3

這 福 音 是 　 神 從 前 藉 眾 先 知 、 在 聖 經 上 所 應 許 的 、論 到 他 兒 子 我 主 耶 穌 基 督 ． 按 肉 體 說 、 是 從 大 衛 後 裔 生 的。

  

Isaiah 9:6.
以賽亞書9:6-7



因 有 一 嬰 孩 為 我 們 而 生 、 有 一 子 賜 給 我 們 ． 政 權 必 擔 在 他 的 肩 頭 上 ． 他 名 稱 為 奇 妙 、 策 士 、 全 能 的 　 神 、 永 在 的 父 、 和 平 的 君 。他 的 政 權 與 平 安 必 加 增 無 窮 ． 他 必 在 大 衛 的 寶 座 上 、 治 理 他 的 國 、 以 公 平 公 義 使 國 堅 定 穩 固 、 從 今 直 到 永 遠 。 萬 軍 之 耶 和 華 的 熱 心 、 必 成 就 這 事 。 

No. 87.  Verse  1.  O come, O come, Emmanuel, ..
以馬內利，懇求降臨，救贖釋放以色列民；淪落異邦，寂寞傷心，引頸可望神子降臨。
Please take one of the devotianal sheets in the basket,  
  請從籃子裡拿一張靈修小品     

read it prayerfully and meditate on the Messiah prophesy.  
  用禱告的心默想彌賽亞的預言
”His Name is wonderful”:  Read Isaiah 9:6 (also on poster).     

        “祂名稱為奇妙”，請讀以賽亞書九章6節(海報上)
Read the names given to the child several times, until they are singing inside you! Which of these names is of special importance to you to-day? Talk with your Lord about your longings, your need, your worries, your joys…. 
重複默念經文中嬰孩耶穌的各個名字，直到在你心中有回響。今天，哪一個名字對你產生了特別重要的意義？和你的主談談你心中的渴望、需求、擔憂、喜樂....。
           STATION  2.    第二站
Cross,  black cloth. Stones in a basket. 十字架。黑色的布。石頭。
Candlesticks in form of a cross. Candles (tea-candles), lighter. 
用燭台拼成十字架，小蠟燭、打火機
Paper illustration of a crib and a cross behind it (as figures or on poster).  
用紙做的馬槽，後面放十字架。(做出來，或放在海報上)
Text on POSTER.  海報內容
Advent is also about judgement and repentence.
 將臨期也有審判與悔改的意義在其中
Isaiah 1:16-17 tells us how God wants our Christmas prepartaions to be:

       Take your evil deeds out of my sight!    Stop doing wrong, 
       learn to do right! Seek justice encourage the oppressed. 

       Defend the cause of the fatherless, plead the case of the widow.
以賽亞書1:16-17告訴我們預備聖誕節時，也要：
你 們 要 洗 濯 、 自 潔 ， 從 我 眼 前 除 掉 你 們 的 惡 行 ，要 止 住 作 惡 ，學 習 行 善， 尋 求 公 平 、 解 救 受 欺 壓 的 、 給 孤 兒 伸 冤 、 為 寡 婦 辨 屈 。
(以賽亞書1:16-17)

Meditate on  - your total lostness without Christ and 

      the lostness of the whole mankind.  

 - God’s inbreaking into history in the Incarnation -              

   Giving us His incarnated Word - The Lamb of God -

   your Savior! 
默想  ---  有基督你和全人類完全滅亡的情形
---   神如何藉著道成肉身進入歷史—賜給我們成為肉身的道—神的羔  

      羊  -- 你的救主
v. 18: Come now, let us reason together, says the Lord.                 Though your sins are like scarlet, they shall be as white as snow.



耶 和 華 說 、 你 們 來 、 我 們 彼 此 辯 論， 你 們 的 罪 雖 像 硃 紅 、 必 變 成 雪 白， 雖 紅 如 丹 顏 、 必 白 如 羊 毛 。(以賽亞書1:18)
(A stone laid down at the cross can symbolize your confessed sins.  
You can also light a candle as a token of God’s forgiveness.) 
你可以拿一塊石頭，放在十字架前，象徵剛剛認的罪，也可以點一根蠟燭，代表神的赦免。)
      STATION  3:  第三站耶西樹JESSE  TREE.
A simple tree trunk with one or more green branch (or draw on a poster).
一小截帶有綠葉、樹枝的樹幹(或畫在海報上)
Basket with the symbols – for hanging on the branch.

藍字裡放一些要掛在樹枝上，象徵性的圖片、經文
Text on POSTER:海報內容
Jes 11:1.

從 耶 西 的 本 必 發 一 條 、 從 他 根 生 的 枝 子 必 結 果 實 。(以賽亞書11:1)
No. 87, v. 2. 
Isai was the father of king David. The ”branch” is in  NT interpreted as the Messiah.  The Jesse Tree has with the genealogy of Jesus to do.

Read verses 2-5 and consider the qualities of The Promised Messiah

described in verses 2-5.   

耶西是大衛王的父親。此處的枝條在新約中詮釋為彌賽亞。耶西樹與耶穌的家譜有關。請閱讀以賽亞書十一章2-5節，並思想其中形容彌賽亞的意涵。
”Jesse tree” (Isai tree) is a symbolic tree (or a large banner) that is 
decorated each week (or daily) during Advent time, usually by the 
children, with ornaments or objects that represent Old Testament events 

from Creation to the Birth of Jesus.
“耶西樹”是一棵有象徵意義的樹，在將臨期，每週(天)佈置起來，用一些物件表徵舊約裡從創造到耶穌誕生的事件，通常是由小孩子來佈置。
In the baskets: traditional figures to hang on the Jesse tree. 

Hang them on the tree, one by one, and think of a way you can help children getting familiar with these OT events. 
籃子裡：吊掛在耶西樹上的物件。
一件、一件的吊掛在樹上，然後，想一想你可以怎樣幫助孩子們更熟悉舊約聖經。
STATION  4.      第四站
The Nativity Scene   --  the crib is still empty. Make a road leading to the stable. Mary and Joseph are on their way to Bethlehem. 
Candles. Green branches.  Open Bible, Luke 2, med stor, rød rose. 

一整組的馬槽 – 馬槽還是空的。一條通往馬槽的路，瑪麗亞和約瑟正在通往伯利恆的路上。
蠟燭。有綠葉的樹枝。打開的聖經，路加福音第二章，大、紅色的玫瑰花。


Text on POSTER:  海報內容
Isaiah 35:4:  Be strong, do not fear; your God will come, 

                    he will come to save you.

  
對 膽 怯 的 人 說 、 你 們 要 剛 強 、 不 要 懼 怕 ． 看 哪 、 你 們 的 　 神 必 來 報 仇 、 必 來 施 行 極 大 的 報 應 、 他 必 來 拯 救 你 們 。(以賽亞書35:4)
Isaiah 7:14. The virgin will be with child and will give birth to a son, 

 and will call him Immanuel.

  
因 此 、 主 自 己 要 給 你 們 一 個 兆 頭 、 必 有 童 女 懷 孕 生 子 、 給 他 起 名 叫 以 馬 內 利 。 〔 就 是 　 神 與 我 們 同 在 的 意 思 〕 (以賽亞書7:14)
Her: v. 2 av ”Det hev ei rose sprunge”  (har ikke den eng. og kin. versjonen her heime). Eller kanskje jeg heller bruker den kin. sangen med tone Deilig er jorden.  Der står det om Jesus som den fagreste rose … eller sange om Sarons Rose. 
Meditate on Jesus – your Immanuel  -  God with us!  

默想耶穌—以馬內利—神與我們同在

Express your response in thanksgiving and praise to Him, the beautiful rose of Sharon. 
表達你默想的回應，將感恩與讚美獻給祂—美麗的沙崙玫瑰。
If you like to, you can move Mary and Joseph one step nearer Bethlehem! 
你也可以將瑪麗亞和約瑟移近伯利恆一小步。
STATION  5:   PRAYER  CORNER 1.   第五站：
禱告角落  Basket,  prayer requests, pens, paper, a little slver bell.
籃子、代禱事項、紙、筆、小鈴鐺

Text on POSTER:   海報內容
Luke 1:76-79.
孩 子 阿 、 你 要 稱 為 至 高 者 的 先 知， 因 為 你 要 行 在 主 的 前 面 、 預 備 他 的 道 路，叫 他 的 百 姓 因 罪 得 赦 、 就 知 道 救 恩。因 我 們 　 神 憐 憫 的 心 腸 、 叫 清 晨 的 日 光 從 高 天 臨 到 我 們 、要 照 亮 坐 在 黑 暗 中 死 蔭 裡 的 人， 把 我 們 的 腳 引 到 平 安 的 路 上 。(路加福音1:76-79)
No. 122, the refrain: ”Go, tell it on the mountain! ---”
副歌：
Pray for the Advent time and  Christmas celebrations in the homes, churches, elsewhere  … that the message of the Savior may sound clearly and joyfully both for believers and for those still walking in the darkness..  

禱告：請為無論在家裡、或教會、或在各地方的將臨期、聖誕節的預備禱告，有關救主的信息可以清晰的、喜樂的傳送給已信主的人，更可以傳送給仍行走在黑暗中的人
You can leave your own prayer requests for the season in the basket.

This little silver bell shall remind us about our ministry at this special time: to call people into Jesus’ presence – because He is our Immanuel! 

Ring the bell – let us hear the joyful sound!           
你可以將自己的代禱事項放在籃子裡。

這個小鈴鐺，提醒我們在這個特殊季節裡的使命：召叫人們進入耶穌。因為祂是我們的以馬內利。
讓鈴聲響起吧!!讓我們都聽到喜樂的鈴聲!!!
STATION  6:  第六站
Basket with the CLS prayer requests for the week.  Pens, paper.

將信神本週的代禱事項放在籃子裡。筆、紙、
Illustration:
 Picture of ”Washing of feet”.   

圖片：洗腳的圖片。
Text on POSTER:    海報內容
On top: John 20:21b  (as a heading)

上面：父 怎 樣 差 遣 了 我 、 我 也 照 樣 差 遣 你 們 。(約翰福音20:21b )


Phil 2:6-7



他 本 有 　 神 的 形 像 、 不 以 自 己 與 　 神 同 等 為 強 奪 的 ，反 倒 虛 己 、 取 了 奴 僕 的 形 像 、 成 為 人 的 樣 式 。(腓力比書2:6-7) 

Read Phil 2:5-8. 

Spend some time in silent meditation and prayer.
花點時間默想、禱告
             
Am I willing to sacrifice something that is dear to me 

              
in order to be sent to …..  ? 
我是否願意犧牲一些我所喜愛的(例如：工作、夢想、家鄉、...)而被差派到...？
In the basket there are prayer topics fom the CLS family and for missions. You can also write your own prayer requests. 
籃子裡有關於信神大家庭以及宣教事工的代禱事項。
你也可以寫下自己的代禱事項。
STATION 7:   第七站
A crown. 冠冕 A white gown. 白袍
Hang some of the names of the glorifid Jesus over the poster:
掛一些榮耀耶穌的名字
King of Kings 萬王之王    Lord of Lords   萬主之主 
Alfa – Omega  阿拉法-俄梅戛  The Bridegroom 新郎
The bright Morning Star  明亮的晨星     The Conqueror      
Judge 審判者      Savior 救贖主
Illustrations on poster: Pict. illustrating the second coming of Christ.

  圖片：耶穌二次再來
Text on poster: 海報內容    
Jesus is coming again:耶穌要再來
Read the Bible verses. Spend some time in meditation / thanksgiving. 
閱讀聖經。用些時間默想、感恩。  Flytt nedafor. Noe er borte??
Rev 3:11,   
Rev 22:13,  


我 是 阿 拉 法 、 我 是 俄 梅 戛 、 我 是 首 先 的 、 我 是 末 後 的 、 我 是 初 、 我 是 終 。(啟示錄22:13) 

Rev 22:16 b-17, 
我 是 大 衛 的 根 、 又 是 他 的 後 裔 ． 我 是 明 亮 的 晨 星 。聖 靈 和 新 婦 都 說 來 。 聽 見 的 人 也 該 說 來 。 口 渴 的 人 也 當 來 ． 願 意 的 都 可 以 白 白 取 生 命 的 水 喝 。(啟示錄22:16b-17)
Rev 22:20b
 阿 們 。 主 耶 穌 阿 、 我 願 你 來 。(啟示錄22:20b)
How do you think that Jesus wants you to prepare for His second coming? 你想耶穌要你如何預備迎接他的再來？
Pray that you may be ready for the day of the Lord.祈求神憐憫，當主的日子臨到時，你已預備好了。
Pray that your family and friends might join you in praying: ”Come, Lord Jesus!”
祈求，家人與朋友可以和你一起禱告：主耶穌，我願祢來。
You can also read the Advent hymn text in the basket.   (No. 78)
你也可以讀一讀  籃子裡面將臨期的詩歌歌詞。
STATION 8:  第八站
White candles. Flowers. 白蠟燭。花。
Christmas tree (empty, but with a star on top) 空的聖誕樹，但樹頂上有星星。
Small heart / star figures.  Pens (thick, colors), thread, tape, .. 
小的心形、星星形狀的物件。筆(粗、彩色)、線、膠帶
Text on POSTER:  海報內容
No. 87.  Refrain only: 副歌
           Rejoice! Rejoice! Emmanuel shall come to You, O Israel.
歡欣、歡欣，以色列民，以馬內利定要降臨。
And He has promised to come and stay with the redeemed people of God.  以馬內利應許要來並內住在蒙神救贖的民中。
Let us rejoice with the timeless words of the prophet Zechariah:  
讓我們與先知撒加利亞的話一起歡欣快樂

“Rejoice greatly, O daughter of Zion, 

Shout aloud, O daughter of Jerusalem. 

Behold, your King is coming to you; 

righteous and having salvation.”  (Zech 9:9a)
錫 安 的 民 哪 、 應 當 大 大 喜 樂 ． 耶 路 撒 冷 的 民 哪 、 應 當 歡 呼 ． 看 哪 、 你 的 王 來 到 你 這 裡 ． 他 是 公 義 的 、 並 且 施 行 拯 救。(撒加利亞書9:9a)
You are invited to write down your praise to Him, the Light of the World. Then decorate the Christmas tree with your praise hearts / stars.  

  邀請你在心/星型的紙上，寫下你對祂—世界之光的讚美，並將之懸掛於聖誕樹上。      

Notes …..:
The Advent Wreath has five candles, three are blue (or purple), one is pink, and one is white. The four candles, the three blue (or purple) and one pink are placed in a wreath of Christmas greens - or an ornamented wreath. One candle is lit each Sunday in Advent, with the pink candle being lit on the third Sunday in Advent. The white candle is placed in the center of the wreath. The first candle is the Prophecy Candle. The second is the Bethlehem Candle - symbolic of the Christ Child's cradle. The third (pink) is the Shepherd's Candle - which typifies the act of sharing Christ. Pink symbolizes the Advent Rose, a time to pause in this penitent season to Rejoice in the Lord. The fourth candle is the Angel's Candle - the candle of love and final coming. The fifth candle (white) is placed in the center as the Christ Candle and is lit on Christmas Eve. 
Advent, from the Latin adventus ("coming"), marks the beginning of the Church year (the Christian calendar), comprising the four weeks before Christmas. In recent years, Advent has been viewed as forming the first part of the three-part season of Christmas: (1) Advent; (2) Christmas; (3) Epiphany.

The season of Advent appears to have originated in Gaul (modern day France), in the second half of the Fourth Century A.D. At this time it was a three week fast before Christmas. We do not find the first mention of Advent in Rome, however, until the late Sixth Century.

From the beginning, Advent has been a season of preparation for Christ's coming. When Advent observances first began, Christians living in the West (the western part of the Roman Empire) emphasized preparation for the Second Coming of Christ. Christians in the East stressed preparation for the celebration of Christ's birth. Today, our Scripture readings focus on three comings of Christ in reversed chronological order: (1) His Second Coming at the end of time; (2) His Messianic Coming, as announced by John the Baptist, to begin His official work as Messiah; (3) His First Coming in Bethlehem, as our newborn King. Featured in each of these three comings is avery important fourth coming, of course, the coming of Christ to each believer. If Christ hasn't come to you through baptism and faith, none of His other comings will benefit you!

For many centuries Advent's overall tone was one of sorrow for sin and penance. But in keeping with the tone of the Scripture readings for the season, in our day the tone of Advent is one of anticipation and hope, as well as one of repentance.

Advent is a marvelous opportunity for spiritual growth. Lutheran congregations offer mid-week Advent Services which, through their hymns, readings, and sermons, highlight the main Scriptural teachings of the season. Many congregations (including ours) provide devotional booklets with Scripture readings and meditations for each day in Advent. Additional customs, such as the Advent wreath, also add to the richness of this season
HYMNS     詩歌
87  以馬內利，懇求降臨

http://www.christianstudy.com/data/hymns/text/life106.html
1. 以馬內利，懇求降臨，救贖釋放以色列民；
淪落異邦，寂寞傷心，引頸渴望神子降臨。
歡欣，歡欣，以色列民，以馬內利必定降臨。

2. 耶西之杖，懇求降臨，撒但手中釋放子民；
地獄深處，拯救子民，使眾得勝死亡之墳。
歡欣，歡欣，以色列民，以馬內利必定降臨。

3. 清晨日光，懇求降臨，藉主降臨歡慰眾心；
衝破長夜幽暗陰沈，帶來光明驅散黑雲。
歡欣，歡欣，以色列民，以馬內利必定降臨。

4. 大衛之鑰，懇求降臨，為我眾人大開天門；
鋪平我眾登天路程，關閉人間痛苦路徑。
歡欣，歡欣，以色列民，以馬內利必定降臨。
109   請看新生一玫瑰
http://www.christianstudy.com/data/hymns/text/hymns_of_praise109.html
1. 請看新生一玫瑰，何其鮮麗美好，正應驗先知所云，
此乃耶西之苗：一朵完美小花，在此嚴冬的時候，在此深夜時候。

2. 以賽亞所說預言至今都已應驗，聖嬰孩藉著童女
誕生馬槽裡面：真神美好旨意到如今已全實現，主誕生深夜間。

3. 聖城野地有牧人從天使得佳音；基督藉童女誕生，
祂乃光明之子；急往伯利恆城，馬槽中尋見聖嬰，正如天使所言。

4. 此花朵誠然芬芳，空中四處飄香，發出榮耀之光輝，
遍照黑暗地方。主乃真神真人，拯救世人出死亡，罪債為人擔當。

5. 救主，馬利亞之子，深知人間災禍；救主，榮耀之君王，
指引我等生活，安然奔走世路，最後入榮耀天國，享受無窮福樂。
122到山嶺上去傳揚
http://www.christianstudy.com/data/hymns/text/century_praise149.html
到山嶺上去傳揚，越過重嶺到各地方，到山嶺上去傳揚，傳耶穌今降生。

1. 在寂靜中牧羊人夜間看守羊群，驚然看見了聖光燦爛照耀滿天。

2. 當牧人顫抖驚慌，驟聽美妙歌聲，是天使歡呼歌聲因救主今降生。

3. 在那卑賤的馬棚，謙卑之主降生，在聖誕歡樂清晨救恩覆蔭萬民。

救主再臨光滿宇宙
http://www.christianstudy.com/data/hymns/text/hymns_of_praise078.html
1. 救主再臨光滿宇宙，端坐雲中降下來，無數聖徒分列左右，
歡欣頌歌齊唱和皆當讚美，皆當讚美，主今要坐審判臺。

2. 此時人人必見耶穌，赫赫神威從天下，賣主、戲主、恨主之人，
必定後悔且懼怕，戰兢哀哭，戰兢哀哭，如今親見彌賽亞。

3. 我主救恩顯於此際，歷代盼望終可睹，前被世人逼迫、嫌棄，
如今迎主蒙慰勞，皆當讚美，皆當讚美，上帝禧年今日到。

4. 我願眾人皆歸救主，跪在榮華寶座前，願主降臨親掌王權，
審判善惡毫無偏，願主快來！願主快來！引眾門徒歸高天。

